

明愛屯門馬登基金中學
2022-2023 年度 家長通告

敬啟者：

給他們一個希望小型賣物會 - 為明愛籌款

本校將於 2022 年 11 月 27 日 (星期日) 上午 9 時至下午 3 時，聯同屯門贖世主堂、屯門天主教中學、青山天主教小學及香港明愛於屯門贖世主堂(地址：屯門鄉事會路二號)，舉辦小型賣物會。因是次活動為聯校活動，故只供屯門贖世主堂教友及各合辦學校的教職員、學生及家長參加，不會開放予公眾人士參加，所有活動收益將全數捐贈香港明愛。

是次小型賣物會除慈善義賣各大小機構及善長捐出的物品外，亦安排了遊戲攤位，歡迎 貴家長與子女蒞臨參與活動。遊戲攤位獎品豐富，參加遊戲者需購買遊戲券方可參與遊戲，每張遊戲券港幣 20 元正(可參與 5 個遊戲)，如集齊 5 個遊戲印章可換領禮品一份。

因防疫關係及場地面積所限，賣物會入場人數將有限制，及需分時段安排參加者進場，學生須出示學生證或學生手冊方可進場。貴家長如與子女一同到場出席賣物會，屆時請依工作人員指示安排進入會場。

2022 年 11 月 28 日 (星期一) 為明愛屯門區小型賣物會翌日假期，是日所有實體及網上課堂 (包括補課及其他活動) 將會取消，學生毋須回校。敬請家長留意。

請 貴家長填妥回條連同購買遊戲券款項(如購買遊戲券)，於 2022 年 11 月 21 日 (星期一) 交回班主任。如有任何查詢，請致電 2461 0304 與彭惠卿副校長聯絡。

此致
貴家長

學生事務委員會彭惠卿副校長負責主理

校長

謹啟

袁國明

二零二二年十一月十六日



家長通告第 2223_088 號

〔 回 條 〕

敬覆者：

本人已知悉有關「給他們一個希望小型賣物會 - 為明愛籌款」事宜。本人及子女將：

* 出席小型賣物會

【出席人數：_____ (包括學生本人)】

【出席時段：#9:00 - 11:00 / 11:00 - 13:00 / 13:00 - 15:00】 (#請圈出欲出席之時段)

不出席小型賣物會

購買遊戲券(每張 HK\$20)

【購買數目：_____ 張 (遊戲券時段：9:00 - 11:00) 合共金額：_____元】

【購買數目：_____ 張 (遊戲券時段：11:00 - 13:00) 合共金額：_____元】

【購買數目：_____ 張 (遊戲券時段：13:00 - 15:00) 合共金額：_____元】

不購買遊戲券

(* 請於適當位置加上“✓”號及填寫資料。)

此覆
明愛屯門馬登基金中學

中_____班_____號 學生：_____

家長簽署：_____

家長姓名：_____

日期：_____

Caritas Tuen Mun Marden Foundation Secondary School
2022-2023 Parents Notice

16 November 2022

Dear Parents/Guardians,

Give them a Hope – Mini Charity Bazaar (Fundraising for Caritas)

A mini charity bazaar will be held on Sunday, 27 November 2022 from 9:00 a.m. to 3:00 p.m. at the Holy Redeemer Church (Address: 2 Tuen Mun Heung Sze Wu Road, San Hui, Tuen Mun), which is jointly organized by the Holy Redeemer Church, Tuen Mun Catholic Secondary School, Castle Peak Catholic Primary School and our school. Please note that the mini charity bazaar is a joint-school activity, which will not be open to the public and is an event exclusively for members of the Holy Redeemer Church as well as students, parents, teachers and staff of the three co-organising schools. All the proceeds of the event will go to Caritas - Hong Kong.

Besides charity sale of donated items from various organisations, there will be some game booths. All parents and students are welcome to join the activities. If your child would like to participate in the games, you have to purchase Games Tickets, which are sold at HK\$20 each (for playing 5 games). Prizes will be given to players who can collect 5 stamps from the games.

Due to the implementation of COVID-19 precautionary measures and the limited capacity of the venue, the number of participants of the bazaar will be restricted and participants will be admitted to the venue at different time slots. Please remind your child to bring his/her student card or student handbook for security checks at the entrance and follow the instructions given by the staff of the event.

Kindly note that 28 November 2022 (Monday) is a school holiday following the mini charity bazaar. All face-to-face and online classes (including tutorials and other activities) on the aforesaid day will be cancelled. Students are not required to come to school on that day.

Please fill in the reply slip and return it together with the money for buying games tickets (if buying games tickets) to your child's class teacher on or before 21 November 2022 (Monday). For enquiries, please contact Ms. Pang Wai Hing, the Vice Principal, at 2461 0304.

Yours faithfully,

Mr. Yuen Kwok Ming
Principal



Parents Notice No.: 2223_088

Reply slip

Dear Sir,

I acknowledge the notice on "Mini Charity Bazaar". My child and I:

- * will go to the mini charity bazaar.
 【No. of people going: _____ (including the student)】
 【Time slot chosen: #9:00 – 11:00 / 11:00 – 13:00 / 13:00 – 15:00】 (#Please circle the time slot that you want to go.)
- will NOT go to the mini charity bazaar.
- will buy Games Tickets (HK\$20 each)
 【No. of tickets : ____ (Time slot for games : 9:00 – 11:00) Total amount: HK\$ ____】
 【No. of tickets : ____ (Time slot for games : 11:00 – 13:00) Total amount: HK\$ ____】
 【No. of tickets : ____ (Time slot for games : 13:00 – 15:00) Total amount: HK\$ ____】
- will NOT buy Games Tickets.

(* Put a tick "✓" in the appropriate box(es) and fill in details in the appropriate spaces.)

Name of Student : _____
 Class and Class no. : _____ ()
 Signature of Parent / Guardian : _____
 Name of Parent / Guardian : _____
 Date : _____